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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:19 Akutsjukhus

Gabriel Wikström har vid ett flertal tillfällen uttalat i medierna att storregioner 
är nödvändiga för att säkra landets hälso- och sjukvård och att det finns för 
många akutsjukhus i Sverige. Statsrådet tror också att de nya storregionerna 
kommer att lägga ned ett antal akutsjukhus. Dessa uttalanden oroar 
befolkningen, framför allt i delar av vårt land där avstånden är långa.

Statsrådet har vid flera tillfällen uttalat att större regioner medför bättre 
vårdresultat avseende kvalitet och jämlik vård.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström: 

 

Är det statsrådets avsikt att ta initiativ som grundar sig på hållningen att det 
finns ett samband mellan stora vårdenheter, kvalitet och köer? 

Vilka andra åtgärder, förutom stora regioner, anser statsrådet måste vidtas för 
att komma till rätta med de stora utmaningar vården har?

………………………………………

Lotta Finstorp (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-09-26
Besvaras senast
2016-10-18


